

# 2024 洛神花。聚

## Jinfeng Township Roselle Season

( 活動全程免費 Free tour for you )



- 1.活動主題 / Event : 洛神花。聚 Jinfeng Township Roselle Season
- 2.活動日期 / Date : 2024.11.16 Sat.
- 3.活動地點 / Event location : 金峰鄉嘉蘭國小 Jalan Elementary school
- 4.活動內容 / Content :

時間 / Time	活動 / Content	介紹 / Introduction
10:00-16:00	洛神採集捅花 Flower Picking	參加者將拿到一斤裝的袋子，現場工作人員會指導採花、捅花的技巧，最後參加者可將袋中的洛神帶回家！ You will receive a one-pound bag, and staff will guide you in flower-picking techniques. You can

		<p>take home the Roselle you collect!</p> <p><u>活動場次 / Event Schedule :</u></p> <p>10:30 / 11:30 / 13:00 / 14:00 / 15:00 / 16:00</p>
	<p><b>DIY 手作體驗</b> DIY</p>	<p>參加者可報名 DIY 手作 3 選 1(洛神蜜餞/小米甘酒(無酒精)/幸福植球)。</p> <p>Participants can choose one of three DIY crafts: Roselle Preserves, Non-Alcoholic Millet Wine, or Plant Ball Making.</p> <p><u>體驗場次 / Event Schedule :</u></p> <p>11:00 / 13:30 / 15:00</p>
	<p><b>溫泉足湯</b> Hot Spring Foot Bath</p>	<p>當天特別開放嘉蘭溫泉公園, 提供遊客免費溫泉足湯體驗!</p> <p>Jalan Hot Spring Park will offer visitors a free hot spring foot bath experience.</p>
11:00-12:00	<p><b>開幕典禮</b> Opening Ceremony</p>	<p>熱烈歡迎現場的嘉賓~ 與我們共襄盛舉!</p> <p>We warmly welcome our guests to join us in this celebration!</p>
11:00-20:00	<p><b>特色市集</b> Featured Market</p>	<p>現場將有 30 攤多樣的在地美食及文創商品!</p> <p>Over 30 stalls will feature a variety of local delicacies and creative products.</p>
18:00-21:00	<p><b>原民音樂晚會</b> Indigenous-style Evening</p>	<p>當天將安排多組的表演團體, 以及在地青年的傳統歌謠、舞蹈表驗! 並在活動中安排與現場遊客共舞, 感受在地原民熱情!</p> <p>Multiple performance groups will showcase traditional songs and dances by local youth, inviting visitors to join in and experience the warmth of indigenous culture.</p>

## 5.活動優惠 / benefits :

(1)網路預先報名，免費獲得 100 元活動消費券。

Register online in advance to receive a free NT\$100 event voucher.

(2)免費參加洛神採集插花以及 DIY 體驗活動。

Free participation in the Roselle flower picking and DIY experience activity.

(3)拍攝活動影片、照片和發表心得，並發佈於自己的 FB 或 IG 或 tiktok 等社群媒體，並標記主辦單位或活動名稱，將有機會獲得好禮。

Capture videos and photos of the event, share your thoughts on Facebook, Instagram, TikTok, or other social media platforms, and tag the organizer for a chance to win prizes. For details, contact Miss Chuang at [manlincac@gmail.com](mailto:manlincac@gmail.com).

## 6.邀約對象 / Identity :

- 外籍生 international students
- 居住台灣外國人 Foreigners living in Taiwan

## 7.報名方式 / Application Form :

(1)個人報名 / Individual registration

活動報名一律採線上報名，請至以下網址填寫報名資料

Please fill out the Google form at

<https://forms.gle/k83emZjpuyqbQoMZA>



## **8.免費接駁車 / Free shuttle service :**

太麻里火車站發車 Departing from Taimali railway station

10:00~16:00 (每 40 分鐘一班 Shuttles depart every 40 minutes.)

---

活動會場發車 Departing from the event venue

11:00~17:00 (每 40 分鐘一班 Shuttles depart every 40 minutes.)

---

提醒您若不參加晚會活動請搭乘最後 17:00 末班車離開

Please note, if you are not attending the evening event, kindly take the last shuttle departing at 17:00.

## **聯絡窗口 / Contact :**

活動聯絡窗口莊小姐 / Miss Chuang

Tel: 04-23307735

Email: manlincac@gmail.com